

**CSTM 2021 Virtual Conference roundup**

A huge thank you to the 260 who registered for our first virtual conference. You helped make it a success!

CSTM 2021 Evaluation forms will be available to complete until June 12<sup>th</sup>.

Winner of the “complete your evaluation by May 20” draw is Charlotte Dauphinee, ON

The recordings of the conference sessions and the 58 posters submitted are available online for all registrants via the conference portal until December 31, 2021. We hope you will take the opportunity to view many of the sessions you could not attend during the virtual conference and encourage you to contact the presenters for any questions you may have.

The 58 abstracts submitted for the 2021 conference are available to everyone on the [CSTM website](#).

**CSTM Award recipients:** [Click here](#) to read about the extraordinary contributions and accomplishments of these well deserving recipients.

- Ortho Award - Katerina Pavenski
- Blum Award - Gwen Clarke
- Buchanan Award - Claire McWilliam

The Ortho and Buchanan presentations will be available by webinar in the fall. Watch for the announcements and registration details in upcoming Communiques.

**Congratulations to the CSTM Bursary Recipients:** [Click here](#) for more information on these bursaries.

- Macopharma Nursing Bursary - Kayla Schuitema
- Pat Letendre Bursaries - Agnieszka Frankiw & Christina Canticas
- Speaker legacy Bursaries - Divya Seta, Vicki Morin, Kristin Rosinski & Stella Papadoukakis

**Congratulation to the winners of the Omega Protocol Tickets:**

- Aimee Beauchamp, BC
- Darlene Mueller, BC
- Dr. Akash Gupta, ON

**Congratulation to the winner of the Scavenger Hunt Prize:**

- Melanie Tokessy, ON. The prize is a book on the history of NB, Ganong Chocolates and a NB Folk music CD by Mike Bravener.

Thank you to our partners, sponsors and exhibitors, without whom we could not have provided the 2021 CSTM conference.

**Collaborative Partners:**

- ◆ Canadian Blood Services
- ◆ Héma-Québec

**Level 1 Sponsors:**

- CSL Behring
- Takeda Canada Inc.

**Level 2 Sponsors:**

- Grifols
- Immucor Inc.
- Novo Nordisk Canada Inc.

**Silver Exhibitors:**

- ◆ Bio-Rad Laboratories
- ◆ ORBCoN

**Bronze + Exhibitors:**

- WellSky

**Bronze Exhibitors:**

- Bayer
- Fresenius Kabi Canada Ltd
- Sanofi Genzyme
- Haemonetics Corporation
- InterMedico
- Pfizer Canada
- Roche
- RadTag Technologies

**Choosing Wisely New Perinatal Recommendations**

To avoid confusion, statement 2 has been revised to better distinguish variably reactive RhD and variant Ds. [Click here](#) to access the 4 recommendations, in particular the updated statement 2.

**Thank you for our Society Sponsors:**

Thank you to our [Platinum sponsor Pfizer](#) and [Platinum sponsor Ortho](#) for ongoing support of CSTM.

**What else? Check out the [CSTM Website!](#)**



# COMMUNIQUÉ de la SCMT

## Résumé du congrès virtuel SCMT 2021

Un grand merci aux 260 participants qui ont assisté à notre premier congrès virtuel. Vous avez contribué à en faire un succès!

Les formulaires d'évaluation du congrès SCMT 2021 seront disponibles jusqu'au 12 juin.  
Le gagnant du concours « Terminez votre évaluation d'ici le 20 mai » est Charlotte Dauphinee, ON.

Les enregistrements des séances du congrès et les 58 affiches soumises sont disponibles en ligne pour tous les inscrits sur le portail du congrès jusqu'au 31 décembre 2021. Nous espérons que vous profiterez de l'occasion pour voir bon nombre des séances auxquelles vous n'avez pas pu assister pendant le congrès virtuel et nous vous encourageons à communiquer avec les présentateurs pour toute question que vous pourriez avoir.

Les 58 résumés soumis pour le congrès de 2021 sont accessibles à tous sur le [site Web de la SCMT](#).

**Lauréats des prix de la SCMT** : [Cliquez ici](#) pour en savoir plus sur les contributions et les réalisations extraordinaires des récipiendaires de ces prix mérités :

- Ortho Award - Katerina Pavenski
- Blum Award - Gwen Clarke
- Buchanan Award - Claire McWilliam

Les présentations Ortho et Buchanan seront présentées à l'automne. Surveillez les annonces et les détails d'inscription dans les prochains Communiqués.

**Félicitations aux boursières de la CSMT 2021** : [Cliquez ici](#) pour en savoir plus sur ces bourses.

- Bourse Macopharma - Kayla Schuitema
- Bourses Pat Letendre - Agnieszka Frankiw & Christina Canticas
- Bourses Héritages des conférenciers - Divya Seta, Vicki Morin, Kristin Rosinski & Stella Papadoukakis

**Félicitations aux gagnants des billets du protocole Omega:**

- Aimee Beauchamp, BC
- Darlene Mueller, BC
- Dr. Akash Gupta, ON

**Félicitations au gagnant du Prix Chasse au trésor:**

- Melanie Tokessy, ON. Le prix est un livre sur l'histoire du Nouveau-Brunswick, des chocolats Ganong et le CD de musique folk du Nouveau-Brunswick de Mike Bravener.

Merci à nos partenaires, commanditaires et exposants, sans qui nous n'aurions pas pu organiser le congrès SCMT 2021.

### Partenaires collaboratives

- ◆ Canadian Blood Services
- ◆ Héma-Québec

### Commanditaires de niveau 1 :

- CSL Behring
- Takeda Canada Inc.

### Commanditaires de niveau 2 :

- Grifols
- Immucor Inc.
- Novo Nordisk Canada Inc.

### Exposants de niveau argent :

- ◆ Bio-Rad Laboratories
- ◆ ORBCoN

### Exposants de niveau bronze + :

- WellSky

### Exposants de niveau bronze :

- Bayer
- Fresenius Kabi Canada Ltd
- Sanofi Genzyme
- Haemonetics Corporation
- Inter Medico
- Pfizer Canada
- RadTag Technologie
- Roche

## Choisir avec soins – Nouvelles recommandations périnatales

Pour éviter toute confusion, l'énoncé 2 a été modifié afin de mieux distinguer entre la réactivité variable de certains RhD et les D variants. [Cliquez ici](#) pour accéder aux recommandations, en particulier l'annonce 2 mise-à-jour.

## Merci à nos commanditaires de la société

Merci à notre [commanditaire platine Pfizer](#) et [commanditaire platine Ortho](#) pour leur soutien à la SCMT.

Quoi d'autre ? Consultez le [site Web de la SCMT !](#)